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Verslag van het Sprekersplein woensdag 5 oktober 2016 
 

Aanwezig leden van alle fracties van de raad 

 

Namens griffie Yvon van Geel 

 

Namens college vertegenwoordigers van het College 

 

Ambtelijke bijstand  Diverse  

 

Publieke tribune  20 personen 

 

Tijdstip aanvang  19.10 – 19.50 uur 

  

 

Plaats Raadszaal, Stadhuis Venlo 
 

 
http://venlo.raadsinformatie.nl/vergadering/244176 
 

 

Opening en mededelingen 
De voorzitter, Merve Karaman, opent het Sprekersplein en heet iedereen van harte welkom. 
Zij deelt mede, dat er volgens de spelregels van het Sprekersplein voor de inspreker 5 
minuten beschikbaar is waarna het mogelijk is voor de leden van de raad om 
vragen te stellen aan de inspreker. 
 

Inspreker m.b.t. Dorpsontwikkelingsplan Arcen 

Dhr. W. Janssen namens de Dorpsraad Arcen 
 
Mailadres: wrljanssen@gmail.com 
0 
77-3541690 INFO@MAKELAARWOLTERS.NL 

Spreker Onderwerp  
 

Dhr. W. Janssen, namens de 
Dorpsraad Arcen 

Onderwerp/boodschap: de Dorpsraad geeft een korte update 
van het Dorpsontwikkelingsplan Arcen. 

 
 
 

mailto:c.buijel@venlo.nl
http://venlo.raadsinformatie.nl/vergadering/244176
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Vragen van de fracties m.b.t. Dorpsontwikkelingsplan Arcen 
NB: Korte toelichting op hoofdlijnen van reactie/standpunt fracties 
 

Fractie 
 

Reactie 

VenLokaal 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
CDA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
CDA 
 
 
 
 
 
 
 
 
PvdA 
 
 
 
 
 
D66 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mevr. Schuman, geeft aan dat behalve 
Woonwenz, ‘Wonen in Limburg’ ook een 
partij zou kunnen zijn. 
 
Dhr. Janssen:  
Wonen in Limburg is een overkoepelde 
woningcoöperatie. 
Woonwenz heeft in Arcen veel woningen en 
dus ook veel grond en die grond zullen zij 
niet zo heel snel afstaan aan een andere 
coöperatie. 
 
Mevr. Thissen, welke redenen geeft 
Woonwenz, afgezien van de vergrijzing, nog 
meer aan om niet te bouwen. 
 
Dhr. janssen, er is een aanbestedings-
procedure geweest voor De Wal, maar deze 
aanbesteding is niet goed verlopen en dat 
degene die als beste ingeschreven had, toch 
geen goede partij bleek te zijn. 
 
Mevr. Thissen heeft een vervolgvraag over 
de relatie bestuur – dorpsraad. Zijn er andere 
dorpsraden die tegen dezelfde problematiek 
aanlopen. 
 
Dhr. Janssen, geeft aan dat hier niet in breed 
overleg over wordt gesproken. 
 
Dhr. Vervoort, wij zullen een en ander 
meenemen in onze overweging m.b.t. de RN 
5, Lokaal Woonbeleid. Aangaande een 
aantal technische vragen neemt de heer 
Vervoort contact op met de heer Janssen. 
 
Dhr. Aerts, er wordt gewerkt met 
buurtbudgetten. Is hier met jullie over 
gesproken en zijn er concrete zaken aan de 
orde geweest? 
 
Dhr. Janssen, er zijn zeker concrete zaken 
aan de orde geweest en er zijn zaken 
toegezegd, maar wij hebben ook de bouw 
van de MFA afgewacht. Er was sprake van 
een budgettering, maar als het budget niet 
opgaat, wordt dit besteed aan andere zaken. 
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D66 
 
 
 
 
 
 
 
 
D66 
 
 
VVD 
 
 
 
 
 
VVD 
 

Dhr. Aerts vraagt op welk moment hierover 
met de desbetreffende ambtenaar c.q. 
wethouder in gesprek kan worden gegaan. 
 
Dhr. Janssen geeft aan dat budgetten 1x per 
jaar worden toegekend. Er zijn ook zaken die 
geen geld kosten en die niet worden 
opgepakt. 
 
Dhr. Aerts zegt dat er na november dus 
budgetten worden toegekend. 
 
Dhr. Kuntzelaers verzoekt om het stuk dat de 
heer Janssen heeft voorgelezen, via de 
griffie aan de raad te doen toekomen, zodat 
een en ander in de fracties kan worden 
besproken. 
 
Dhr. Camp, u signaleert de behoefte aan 
sociale huurwoningen. Is dat het enige 
segment waar tekort aan is of is er andere 
behoefte van mensen aan huurwoningen. 
 
Dhr. Janssen, Er zijn veel jongeren in Arcen 
die woonruimte zoeken en die wel in 
aanmerking komen voor de sociale 
woningbouw. 
 
We hebben zelf mensen benaderd en  we 
hebben 16 mensen gevonden die bereid zijn 
om een handtekening te zetten en die aan de 
criteria voldoen voor de sociale woningbouw. 
De lijst van 16 mensen is ook overhandigd 
aan Woonwenz. 
 
 

 
Afspraken m.b.t. Dorpsontwikkelingsplan Arcen 
NB: het sprekersplein wordt altijd afgesloten met een conclusie hoe de aanwezige 
fractieleden met de inspreekbijdrage zullen omgaan. Daarbij zijn drie mogelijkheden: 
1. Bespreken in de fractie als het gaat over een onderwerp dat niet op de agenda staat of 
2. betrekken bij de woordvoering als het onderwerp wel op de agenda staat of 
3. voor kennisgeving aannemen. 
 
 
Het betoog van de inspreker wordt door de raad meegenomen in de fracties. 
 

Fractie Afspraken 

VVD 1 

CDA 1 

PVDA 1 

GroenLinks 1 

VenLokaal 1 

Lokale Democraten 1 
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D66 1 

SP 1 
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Insprekers m.b.t. Begroting 
Mevr. Tine van de Weyer 
e-mail: tinevandeweyer@ziggo.nl 
Tel. 06 24126539 
 
Dhr. E. Cuijpers 
e-mail: evertcuijpers@omroepvenlo.nl 
Tel. 06 – 30350511 

 
077-3541690 INFO@MAKELAARWOLTERS.NL 

Spreker Onderwerp  
 

Mevr. Tine van de Weyer, 
voorzitter van de 
Adviescommissie Kunst 
Openbare Ruimte (KOR) 
 
 

Onderwerp: het voornemen van de gemeente om het budget 
kunt in de openbare ruimte te laten vervallen. 
 

 
Vragen van de fracties m.b.t. Begroting 
NB: Korte toelichting op hoofdlijnen van reactie/standpunt fracties 
 

Fractie 
 

Reactie 

PvdA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PvdA 
 
 
 
 
 
 
 
CDA 
 
 
 
 
 
 
 

Dhr. Spijksma, heeft een inzagevraag. U 
heeft € 60.000,- startkapitaal. Dit wordt 
ingezet als aanjaagfunctie in de 
gemeenschap. Kunt u een indicatie geven 
hoeveel volwaardige kunst openbare ruimte 
dit genereert?  
 
Mevr. van de Weyer, er zijn tal van 
kunstwerken waarbij de gemeente alleen het 
advieswerk, de stimulering doet en waarbij 
de gemeente probeert het idee naar het next 
level te brengen. 
 
Dhr. Spijksma, betekent dit dan de 
initiatiefnemers voor de kunstwerken zich 
eerst richten tot de adviescommissie. 
 
Mevr. Van de Weyer, Ja, dat is wel de 
bedoeling en de meeste ambtenaren weten 
ook intussen dat ze het via de 
adviescommissie moeten spelen. 
 
Mevr. Thissen, hoe om te gaan met het 
onderhoud van kunstwerken. 
 
Mevr . van de Weyer, ik vind persoonlijk dat 
de overheid verplicht is om als goed 
huisvader voor kunst te zorgen en hiervoor 
een onderhoudsbudget te reserveren. 
 

mailto:tinevandeweyer@ziggo.nl
mailto:evertcuijpers@omroepvenlo.nl
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GroenLinks  

 
Afspraken m.b.t. Begroting 
NB: het sprekersplein wordt altijd afgesloten met een conclusie hoe de aanwezige 
fractieleden met de inspreekbijdrage zullen omgaan. Daarbij zijn drie mogelijkheden: 
1. Bespreken in de fractie als het gaat over een onderwerp dat niet op de agenda staat of 
2. betrekken bij de woordvoering als het onderwerp wel op de agenda staat of 
3. voor kennisgeving aannemen. 
 
Het betoog van de inspreker wordt door de raad meegenomen in de fracties. 
 
 

Fractie Afspraken 

VVD 2 

CDA 2 

PVDA 2 

GroenLinks 2 

VenLokaal 2 

Lokale Democraten 2 

D66 2 

SP 2 
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077-3541690 INFO@MAKELAARWOLTERS.NL 

Spreker Onderwerp  
 

Dhr. E. Cuijpers, directeur 
Omroep Venlo 
 

Onderwerp: het voornemen van de gemeente om te stoppen met de 
Beeldkrant en het gemeentelijke programma op Omroep Venlo 

 
Vragen van de fracties m.b.t. Begroting 
NB: Korte toelichting op hoofdlijnen van reactie/standpunt fracties 
 

Fractie 
 

Reactie 

PvdA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
VVD 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
CDA 
 
 
 
 
 
 
 
Lokale Democraten 
 
 
 
 
 

Dhr. Boom, er zijn twee zaken de beeldkrant 
Wat is het bereik van beide programma’s?  
 
Dhr. Cuijpers, zou graag met up to date kijk- 
en luisteronderzoek, maar zo’n onderzoek 
kost veel geld. Het meest recent onderzoek 
dateert van 2012. 
 
Dhr. Boom, vraagt of de heer Cuijpers wel 
een cijfermatige schatting kan doen 
 
Dhr. Cuijpers, geeft aan dat uit het 
onderzoek van 2012 sprake is van een 
kijkersdichtheid van 66 %. De TV 
uitzendingen zullen zeker beter scoren dan 
de Beeldkrant die overdag draait. 
 
Mevr. van de Velden, welke kosten zijn er 
vanuit uw zijde mee gemoeid? 
 
Dhr. Cuijpers, eigenlijk helemaal geen 
kosten, omdat wij gebruik maken van eigen 
apparatuur en eigen mensen. We hebben 
nergens inhuurkosten, dus het zou echt een 
omzet zijn die wegvalt en het brengt geen 
besparingen met zich mee. € 77.000,-- valt 
dus helemaal weg uit het resultaat. 
 
Mevr. Thissen, vraagt hoe groot het 
marktaandeel is van beide programma’s op 
uw omzet. 
 
Dhr. Cuijpers, de begroting waarop we 
koersen ligt op € 800.000,--. Dus we zitten 
op een kleine 10 %. 
 
Dhr. Schatorjé, er is gesproken over 
samenwerking in de regio. Zijn er in uw visie 
mogelijkheden op deze onderwerpen en een 
samenwerking hierin.  
 
Dhr. Cijpers, er zijn twee trajecten die 
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GroenLinks 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
VVD 
 
 
 
 
 
 
 
VenLokaal 
 
 
 
 

momenteel spelen.  
 
Dat is de vorming van een regionaal 
mediacenter en dat is de vorming van een 
streekomroep. Dit is nog niet concreet. 
We zitten met de omroepen en met de 
gemeenten van Noord-Limburg om tafel. De 
welwillendheid is er om samen zaken op te 
pakken en ik kan niet beoordelen hoe we 
een informatief programma vanuit de 
gemeente kunnen oppakken en vormgeven 
in een gezamenlijk programma van alle 
Noord-Limburgse gemeenten. 
 
Mevr. Hendrickx, heb ik nu goed begrepen 
dat u samen met de gemeenten een nieuw 
format heeft geschreven en dat daar nu de 
bodem onderuit wordt gehaald. 
 
Dhr. Cuijpers, nee, de gemeente koopt 
exposure in bij Omroep Venlo. En ongeacht 
wat het format is, dat we veel betere 
programma’s kunnen maken dan dat we nu 
doen. 
 
Mevr. Hendrickx, gaat dit dan over de 
Beeldkrant en het oog op Venlo of gaat het 
over de volledige programmering? 
 
Dhr. Cuijpers, het gaat over de Beeldkrant en 
het oog op Venlo. Dit wordt vervangen door 
een nieuw format. 
 
Mevr. Hendrickx, hebt u dit format samen 
met de gemeente geschreven of komt dit van 
Omroep Venlo. 
 
Dhr. Cuijpers, het format komt van ons, 
geschreven op basis van de 
brainstormsessies die wij samen hebben 
gehad. 
 
Mevr. van de Velden, is er dus zicht op 
andere programma’s en is er zicht op wat dit 
onder de streep gaat opleveren. 
 
Dhr. Cuijpers, met het format wat voorligt 
komen we ook net onder € 80.000,-- uit als 
we dit begroten. 
 
Dhr. Pieko, in de transitie naar 
samenvorming van streekomroepen u een 
hoge podiumplaats bekleedt in die 
onderhandelingen. Als € 77.000,-- wegvalt, 
zou het dan kunnen zijn dat u die 
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D66 
 
 
 
 

podiumplaats verliest en minder belang zou 
kunnen inbrengen in dat overleg naar een 
goede regionale samenwerking.  
 
Dhr. Cuijpers, ik denk niet we een 
podiumplaats snel zullen verliezen. Maar als 
er € 77.000,-- wegvalt, zullen we o.a. naar 
personeelskosten moeten gaan kijken. Als 
wij van twee personeelsleden afscheid zullen 
moeten nemen, betekent dit ook dat we 
minder kunnen produceren. We zullen dat 
keuzes moeten maken in bijvoorbeeld een 
zomerparkfeest of carnaval. We zullen dan in 
een gigantische negatieve spiraal 
terechtkomen.  
 
Dhr. Aerts, vraagt of er een contract onder 
de inkooprelatie ligt en hoe lang loopt dit 
contract nog door. 
 
Dhr. Cuijpers, er ligt geen contract met een 
begin c.q. einddatum. Dhr. Cuijpers is de 
dialoog met de gemeente aangegaan omdat  
hij ervan uitgaat dat zaken veel beter 
kunnen. 
 
Dhr. Aerts, geeft aan dat de heer Cuijper wel 
moet streven naar een duidelijk contract 
omdat dit ten goede komt van de 
inkooprelatie met de gemeente.  
 

 
Afspraken m.b.t. Begroting 
NB: het sprekersplein wordt altijd afgesloten met een conclusie hoe de aanwezige 
fractieleden met de inspreekbijdrage zullen omgaan. Daarbij zijn drie mogelijkheden: 
NB: het sprekersplein wordt altijd afgesloten met een conclusie hoe de aanwezige 
fractieleden met de inspreekbijdrage zullen omgaan. Daarbij zijn drie mogelijkheden: 
1. Bespreken in de fractie als het gaat over een onderwerp dat niet op de agenda staat of 
2. betrekken bij de woordvoering als het onderwerp wel op de agenda staat of 
3. voor kennisgeving aannemen. 
 
Het betoog van de inspreker wordt door de raad meegenomen in de fracties. 
 
 

Fractie Afspraken 

VVD 2 

CDA 2 

PVDA 2 

GroenLinks 2 

VenLokaal 2 

Lokale Democraten 2 

D66 2 

SP 2 
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